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Burgercomité niet verrast door grote steun voor sloop klooster
Voorzitter Louis Op de Kamp
van het Burgercomité St.
Ludwig dat al vele jaren ijvert
voor het behoud van klooster
Sankt Ludwig is niet verrast
over de grote bijval die er onder
de lezers bestaat voor sloop van
het monumentale gebouw.
„Al die mensen denken dat het
klooster gesloopt mag worden,
hebben zich niet in het dossier
verdiept. Zij denken dat herstel

een heilloze weg is omdat er na
vijftien jaar nog steeds niks is
gebeurd. De voorstanders van
sloop kunnen de zaak iet meer
volgen. Dat vindt ik niet opmer-
kelijk”, aldus Op de Kamp.
Hij vindt het wel opmerkelijk
dat dertig van de tachtig men-
sen die een reactie gaven op de
oproep, zich uitspreken vóór
volledig herstel van het klooster
in Vlodrop-Station.

„Dat er zoveel mensen zijn die
voor de restauratie van het
klooster zijn, vind ik wel erg
verrassend. Dat toont aan dat er
toch ook een heleboel mensen
zijn die vinden dat het rijksmo-
nument behouden moet blij-
ven. Met die bijval ben ik erg
blij”, aldus Op de Kamp. Hij
wijst er op dat de strijd voor het
behoud van het klooster niet zo
maar wordt gevoerd.

„Het wil toch wel wat zeggen
als allerlei overheidsinstellin-
gen, zoals de Raad van State en
de Rijksdienst voor het cultu-
reel erfgoed zich uitspreken
voor het behoud van de monu-
mentale status van het klooster-
complex. Als al die instanties
zeggen dat Sankt Ludwig een
rijksmonument is en blijft, dan
wil dat toch wel iets zeggen,
nietwaar.”


